

All Cell Detox

100 capsules, Herbal Combination, Stock No. 1078-2

Cleansing and detoxification of the body promote good health and general well-being.

Herbs can be used to nourish and cleanse the body, especially the body systems that are heavily involved with metabolic processes. All Cell Detox combines 17 herbs that support proper digestion and waste elimination. This formula supports and promotes the proper functioning of the liver, colon and kidneys, aids digestion and supports the absorption of nutrients.

All Cell Detox is an improvement on the SP#1 formula, stock # 1079-0. Once SP#1 has sold out, it will be discontinued and All Cell Detox will be its permanent replacement.

Did you know?

The digestive system feeds the entire body and must flow freely to ensure the efficient elimination of toxins from the body. The colon, in particular, must function properly to promote the elimination of waste materials from the body. The liver and kidneys are also important detoxifying organs. The liver aids in the digestive process by secreting bile that emulsifies fat, and also controls the metabolism of various nutrients and serves as a reservoir for many of these nutrients. The kidneys act as a filtration system during the production of urine. All Cell Detox contains

herbs that help cleanse and detoxify these organs.

NSP Advantage

100 capsules. Herbal combination to support digestion and waste elimination functions of the body.

Ingredients: Each capsule contains a blend of 475 mg of the following: Medicinal *Ingredients:* Gentian (*Gentiana lutea*) root and rhizome; Irish moss (*Chondrus crispus*) plant; Cascara sagrada (*Rhamnus purshiana*) bark; Fenugreek (*Trigonella foenum-graecum*) seed; Goldenseal (*Hydrastis Canadensis*) root and rhizome; Slippery Elm (*Ulmus fulva*) bark; Safflower (*Carthamus tinctorius*) flowers; Black walnut (*Juglans nigra*) hulls; Parthenium (*Parthenium integrifolium*) root; Myrrh gum (*Commiphora mol-mol*) stem; Yellow dock (*Rumex crispus*) root; Dandelion (*Taraxacum officinale*) root; Oregon grape (*Berberis aquifolium*) root and rhizome; Uva ursi (*Arctostaphylos uva-ursi*) leaves; Chickweed (*Stellaria media*) herb; Catnip (*Nepeta cataria*) herb; Cyani (*Centaurea cyanus*) flowers. Non-medicinal ingredients: gelatin capsule (gelatin, water)

Recommendation: Take one capsule with a meal twice daily.

CAUTION: Do not use if you are pregnant or breastfeeding.

Features & Benefits

- Cleanses the colon, liver and kidneys.
- Aids the digestive process.
- Helps promote the absorption of nutrients.
- Cascara sagrada has traditionally been used as a laxative.
- Catnip has traditionally been used as a digestive aid (as a carminative), a laxative, an astringent for diarrhea and to relieve colic pains.
- Dandelion root has traditionally been used to stimulate appetite and to increase bile flow.
- Fenugreek and gentian have been traditionally used to treat a wide variety of digestive and intestinal complaints.
- Goldenseal has traditionally been used to help alleviate infectious and inflammatory conditions of the digestive tract and as a digestive aid for upset stomach, and a laxative/diuretic.

Détox Cellulaire

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 1078-2

L'épuration et la détoxification du corps favorisent la santé et le bien-être général. On peut prendre des herbes pour nourrir et nettoyer le corps, surtout les systèmes corporels qui jouent un rôle important dans les processus métaboliques. Détox Cellulaire combine 17 herbes qui soutiennent la bonne digestion et la bonne élimination des déchets. Cette formule soutient et favorise le bon fonctionnement du foie, du côlon et des reins, aide à la digestion et soutient l'assimilation des nutriments.

Détox Cellulaire est une version améliorée de la formule SP#1, no de stock 1079-0. Dès que SP#1 sera en rupture de stock, il sera supprimé et Détox Cellulaire le remplacera définitivement.

Saviez-vous que?

Le système digestif nourrit tout le corps et doit assurer l'élimination efficace des toxines du corps. Le côlon, tout particulièrement, doit fonctionner normalement pour favoriser l'élimination des déchets du corps. Le foie et les reins sont aussi d'importants organes de détoxification. Le foie aide au processus digestif en sécrétant de la bile qui émulsifie les gras, contrôle aussi le métabolisme de divers nutriments et sert de réservoir à nombre de ces nutriments. Les reins agissent comme système de filtration pendant la production d'urine. Détox Cellulaire contient des herbes qui nettoient et détoxifient ces organes.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes pour soutenir les fonctions de digestion et d'élimination des déchets du corps.

Ingrédients: Chaque capsule contient un mélange de 475 mg de ce qui suit:

Ingrédients médicinaux: Racine et rhizome de gentiane (*Gentiana lutea*); mousse d'Irlande (*Chondrus crispus*); écorce de cascara sagrada (*Rhamnus purshiana*); graine de fenugrec (*Trigonella foenum-graecum*); racine et rhizome d'hydraste du Canada (*Hydrastis Canadensis*); écorce d'orme rouge (*Ulmus fulva*); fleur de carthame (*Carthamus tinctorius*); enveloppe de noyer noir (*Juglans nigra*); racine de parthénium (*Parthenium integrifolium*); gomme de myrrhe (*Commiphora molmol*); racine de pabelle (*Rumex crispus*); racine de pissenlit (*Taraxacum officinale*); racine et rhizome de mahonia à feuille de houx (*Berberis aquifolium*); feuille de busserole (*Arctostaphylos uva-ursi*); mouron des oiseaux (*Stellaria media*); cataire (*Nepeta cataria*); fleur de ciani (*Centaurea cyanus*). *Ingrédients non médicinaux:* capsule de gélatine (gélatine, eau)

Posologie (adultes): Prendre par voie orale une ou deux capsules chaque jour pendant la première semaine et deux capsules par jour pendant les deux semaines suivantes.

Caractéristiques et Bienfaits

- Nettoie le côlon, le foie et les reins.
- Aide au processus digestif.
- Favorise l'assimilation des nutriments.
- Le cascara sagrada a été utilisé traditionnellement comme laxatif.
- Le cataire a été utilisé traditionnellement comme aide digestive (comme carminatif), comme laxatif, comme astringent en cas de diarrhée et pour soulager les coliques.
- La racine de pissenlit a été utilisée traditionnellement pour stimuler l'appétit et accroître l'écoulement de la bile.
- Le fenugrec et la gentiane ont été utilisés traditionnellement pour soigner de nombreux problèmes digestifs et intestinaux.
- L'hydraste du Canada a été utilisé pour aider à soulager les conditions infectieuses et inflammatoires de l'appareil digestif et comme aide digestive en cas de dérangements d'estomac, et comme laxatif/diurétique.